
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 12. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 205
Vil ministeren oplyse, om ministeriet siden Paposhvili-dommen den 13. de-
cember 2016 ved Den Europæiske Menneskerettighedsdomstol har fulgt op
på og sikret, at udviste udlændinge, der har fået afslag på humanitært ophold,
har reelle behandlings- og overlevelsesmuligheder i hjemlandet? Har ministe-
riet kendskab til sager, hvor den udviste ikke har haft reelle behandlingsmulig-
heder efter hjemsendelsen og helbredsmæssigt lidt herunder? Hvilke tiltag
har ministeriet generelt taget siden dommen for at sikre dette, og hvilke tiltag
har ministeriet taget i de konkrete sager, hvor ministeriet er blevet bekendt
med manglende reelle behandlingsmuligheder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Josephine.Fock@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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